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Hidcg István clnök: Szeretettel köszönt mindenkit a Vrírosfejlesztési és Környezetvédelmi
Bizottság 2024. november 6_ai ülésén.
Megállapítja, hogy a Bizottság 13 tagiábót 1l fő van jelen, így a Bizottság hntározatkóp$' azülést 14.16 órakor megnyitja. A Éizottság tagiai koziil-berd" Áaai lr l'"üo Barbara
bizottsági tagok el<Ízetesen jelezték, hogy í-ui tilesen nem tudnak részt venni, igazoltan
vannak távol' 1 fb bizottsági tag még nem tette le az esküt, ezért aBizottság l0 fővel szaya?..
Felkéri Budai Sándor-!|t|or bizottsági tagot a mai ülés jegyzőkt'nyvének"hitelesítJsére, aki afelkérést elfogadta. Kéri, szavazzon a Bizottság guaá Sándor Viktor bizottsági tagjegyzókönyv hitelesítő szeméIyéről.

Budapest Főváros III. Kerületo Ónuaa_nékásmegycr onkormányzat
Város fej lesztési és Ktirnyezetvédelmi Bizottsá grínak

9 412024. (xI. 6.) batűrozata

A Bizottság ugy hatfuoz, hogy a mai üléséről késziilt jegyzőkönyv hitelesítőjévé Budai
Sandor Viktor bizottsági tagoÍválasztja meg.
(Szavazott I0fő bizottstigi tag: I0 igen, eglhangú)

Hideg István clnök: Tájékoztatja a Bizottság tagjait, hogy a kiktildött meghívó szerinti 5.Közúlkczelői feladatokkal kapcsalatos tutqÍaonost noiiaiarulásra vÜnatkozó lcerelmek
véIeményezése cÍmu napirendi ponthoz utólag érkezett egy m"ldosított melléklet.

Kérdés vagy hozzátszólrís hiányában kéri, hogy a Bizottság szavazzon a kikuldott meghívó
szerinti napirendek elfogadásráról, az ismerteteli mÓdosítássaí együtt.

Budapest Főváros III. Kerület, Óuuoa_BoMsmegyer Önkormányzat
Városfejlesztési és Környezetvódelmi Bizottságának

9sl2024. (xI. 6.) hltározatl

A Bizottság űgy határoz, hogy az ülés napirendjét az aláhbiakszerint fogadja el:
NAPIREND:

1. Óbuaa-gékffT:q{:. építési szabáiyzatáról szóló 20/2018. (VI.26.) önkormányzati
rendelet (OBESZ) módosításával kapcsolatos településfejíesztési döntés
meghozatal a, főépítészi fbljegyzés elfogadáia
Előterjesztő: Óri László alpolgármcster

2' A Római_part fenntartása/parti ftivenygondozás támogatásfuabeérkezett pályázatok
elbírálása
Előterjesztő: Burján Ferenc alpolgármester

3. Köztenileti 
. 
fa kivágáshoz kapcsolódó tulajdonosi hozzá|aru1ásta vonatkozó

kérelmek v élemény ezése (BKK kérelme)
Előterjesztő : Burj rín Ferenc alpolgármester

4' Közterületi 
. 
fa kivágáshoz kapcsolódó tulajdonosi hozzájáru|ásra vonatkozó

kérelmek v éleményezése (Biggeorge kérelme)
Előterjesztő : Burján Ferenc alpolgármester
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5. Közútkezelői feladatokkal kapcsolatos tulajdonosi hozzitjáru|ásra vonatkozó
kérelmek véleményezése
Előterj esztő: ori Lászlő alpolgármester

(Szavazott I0fri bizottstigi tag'' Ia igen, egthangú)

l. napirendi pont Ónuaa-nctásmeryer építési szabá|yzatátrról szóló 20tz018. (vI.26.)
önkormányzati rendelet 1ÓuÉsz) módosításával kapcsolatos
teleptilésfejlcsztési döntés meghozatala, főépítészi feljegyzés
elfogadása

Hideg István elnök: van e kérdés vagy hozzászólás?

Németh Gyula III. kerületi lakos; Örul, hogy napirenden van ez a téma' Azért, hogy a
fontosságát kihangsúlyozza' egy személyes történetet ismertetne. A menyasszonyával és a
gyermekével l,5 éve költöáek Óbudara albérletbe (11 hónapos gyermekük mrír ide született a
III. kerületbe), de megtetszett nekik a kerület, és úgy döntöttek, hogy itt szeretnének egy
végleges házatépíteni, emiatt vettek egy telket. Sajnálatos módon ez a telek pont beleesik abba'
ami ebben a szabályozásban van' Mivel ez egy nyeles telek, ezért a szabállyozás értelmében
mostantól nem lehetne rá másik épületet létesíteni. Mivel azan a területen óriási nagy telkek
vannak, eléggé tipikus, hogy megosztási szerződéssel megosztják a nyeles telket, és akkor két
épületet bőségesen fel lehet építeni egy teleke, és se a beépítettség, se semmi más nem sérül
ilyen esetekben. A jelenlegi albérletük jövő év végéig tartható fent, utána a tulajdonos
külft'ldrtÍl vissza fog költözni. Az eredeti tervek szerint akkorra akartrák az épületet olyan
állapotba hozni, hogy nem is feltétlen legyen kész, de legalább a ftildszintre be tud.ianak
költözni a második, májusban születendő gyermektikkel egyiitt. A jelenlegi szabá|yozás eú.
ellehetetlenítené, és haaszabályozás nem megy át a holnapí Képviselő-testületi tilésen, aznagy
károkat okozna nekik, és másoknak is. Számszerűsítésképp azÓkank200 millió Forint lenné,
és nyilvánvalóan nem az Íjvék az egyetlen ilyen eset, az onkormányzatnakpedig kellemetlen
lenne, ha ilyen kártérítések indulnának. Örül, hogy a módosítás elindult, szeretné, ha
mihamarabb véghez menne' mert minél tovább húzódik, nekik ez annál több költséggel jrír, és
ők ezt apénzt inkább a gyerekeikre költenék.

Szécsi Zsolt főépitész: Ennek a szabá|yozási tervnek, ezen pontjára történo módosításának az
volt az előzménye, hogy amikor annak idején a fejlesztési döntést meghozta a Bizottság és a
Képviselő-testület, ez a terület- ahol Németh Gyula ur telke is taláIható- ingatlanfejlesztők által
nagyon felkapott területként jelentkezett obudán. Ennek az vo|t a lényege, hogy a nagy
területeket feldaraboltrík kisebb telkekre, azokból ís nyeles telkeket alakítottak ki, és azon beltil
is két foéptiletbe, kétszer 5-6 lakásos társasházak építése indult el' Erre jött egy komoly
lakossági tiltakozás, hogy ezt az Önkormányzat valamilyen módon kezelje, és a szábályozási
tervben ezeket az oda nem illő beruházásokat próbálja meg kiszorítani' Ez volt a szabályozási
terv módosításrának a lényege. Természetesen ilyen élethelyzetek, amelyet Németh Gyula úr
említett még előfordult egy, amelynek kapcsán egy másik család szintén jelentkezett ilyen
problémával. Megoldásképp született az a döntés, hogy módosítsák a rendeletet úgy, hogy új
nyeles telkek esetében legyen érvényes a szigorítás, amát meglévők esetóben nem. Azösszes
többi ÓBÉSZ készitésekor ketetkezett hibájavításokat tartilmazza a másik hiírom pont,
amelyeket atervező kezel, és egyszenisített eljarásban fogják az Áltarrri Főépítésznél ezt az
eljátást lefolytatni. Reményeik szerint ez a rendeletmódosítás jövő év elején be tud kerülni a
Képviselőtestület elé.
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Puskás Péter képviselő: Másik két jelenlévő képviselő trírsával együtt mind a bizottsági
ülésen' mind a képviselő-testületi ülésen támogatni fog'ák az előterjes'té. tartul.át' Egyetért
azza|, hogy ezeket a speciális élethelyzeteket kezelni kell, de ugyanakkor az eredeti ötlet is -
amit FŐépítész ur említett - fontos volt' mert azt tudják, hogy amikor egy nyeles telek létrejön,
sok esetben a nyeles telken belül egy gatáns létestil egy lakáshoz, de ktizben, ha a családban
van például 3 autó, akkor a másik két autó kint parkol azuteán. A nyeles telek utcafrontja csak
egy nyél, ezért sok esetben a parkolás is ellehetetlentil bizonyos utcákban. Ez is uólt 

"gymegfontolása ennek a javaslatnak, de ezzel a Főépítész úr áltat előterjesztett módosítással
szintén egyet tud érteni'

]4:20 rirakor megérkezett Szabó Barbara bizottsógi tag, a Bizottság létszrÍma: I ! /ő.

Hideg István elnök: 'lbvábbi kérdés vagy hozzászólás hirínyában felteszi szavazásra az
el őterj e s zté s szeri nti ltatár ozati j avas l atot'

Budapest Főváros III. Kerület, Óuuoa-Bot<ásmegyer Önkormányzat
Városfejlesztési ós Ktirnyezetvédelmi BÍzottságr{nak

9612024. (xI. 6.) határozata

A Bizottság űgy határoz, hogy javasolja a Képviselőtestületnek a '' obuda-BékÍsmeg)er
építési szabályzatóróI szóló 20/2018. (VI.26') Ónkormónyzati rendelet 1ÓsÉsz1
módosítósóval kapcsolatos településfejlesztési döntés meghozatala, fiépítészi feljegtzés
elfogadósa'' című előterjesáés megtargyalását és képviselő_testiileti elöterjesztés szerinti
tartalommal történő elfogadását'
(Szavazolt l l /ő bizottsógi tag,' I I igen, eglhangú)

2. napirendi pont: A Római_part fenntartr{sa/parti fiivenygondozás
beérkezett pály ázatok elbírr{lr{sa

támogatására

Hideg lstván elntik: Kérdés, észrevétel vagy külön szavazásravaló ígény hianyában felteszi
szavazásraazelóterjesztésszerintihatátozati javaslatot.

Budapest F'őváros III. Kerület, Óbuda-noxásmegyer Önkormányzat
Városfej lesztósi ós Környezetvédelmi Bizottságának

9712024. (xI. ó.) határozata

A Bizottság úgy hatfuoz, hogy
1. támogatási szerződés formájában bruttó 5.000.000,_ Ft, azaz bruttó ötmillió
forint egyösszegíi,vissza nem térítendő program célú trámogatást nyújt a Civilek a Római
Partért Egyesület részére;
2. trímogatási szerződés formájában bruttó 5.000.000,- Ft, azaz bruttó ötmillió
forint egyösszegű, vissza nem térítendő, program célú támogatást nyújt a Tiszta Duna
Egyesület részére.
Felelős: Polgármester
Határidő: 30 nap
(Szavazott I lfcÍ bizottsági tag.' lI igen, eghangú)
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3. nanirendi ponJ: Közterületi fa kivágáshoz kapcsolódó tulajdonosi hozzátjárulásra
vonatkozó kérelmek véIeményezése (BKK kérelme)

Hideg István elnök: Kérdés, észrevétel vagy külön szavazásra való igény hiányában felteszi
szav azásr a az e l ő terj e szté s szerinti határ ozati j avasl atot.

Budapest Főváros IIt. KerüIct, Óbuda_nokásmeryer Önkormányzat
Vr{rosfejlesztési és Kiirnyezetvédelmi Bizottságrínak

98 12024. (xI. 6.) határozata

A Bizottság űgy határoz, hogy az clőterjesztés l' mellékleteként csatolt táb|ázatban
szereplő tulajdonosi hozzájárulással kapcsolatos kérelemre vonatkozó javaslattal
egyetért.
F'elelős: Polgiírmester
Határidől Döntést követő 20. nap
(Szavazott l I Jő bizottsági lag: I I igen, eghangú)

4. naoirendi oont: Kiizterületi fa kivágáshoz kapcsolódó tulajdonosi hozzájárulásra
vonatkozró kérelmek véleményezése (Biggeorge kórelme)

Hideg lstván elnök: Kérdés, észrevétel hiányában felteszi szavazástaaz előterjesáés szerinti
hatétr ozati j avas l ato t.

Budapest Főváros III. KerÍilct, Ónuda-netásmegyer
Városfejlesztósi és Környezetvédelmí Bizottsá gának

99 12024. (xI. 6.) hatÁrozata

Önkormányzat

A Bizottság úgy hatéroz, hogy az etőterjesztés 1. mellékleteként csatolt tábliaatban
szereplő tulajdonosi hozzájárulással kapcsolatos kérelemre vonatkozó javaslattal
egyetért.
F'elelős : Polgármester
Határidő: Döntést követő 20. nap

(Szavazott I1Jő bizottstigi tag: l I igen, eglhangú)

5. naoirendi oont: KiizútkezelőÍ feladatokkal kapcsolatos tulajdonosi hozzájárulásra
vonatkozó kérelmek véleményezése

Hideg Istvrin elnök: van e kérdés vagy hozzászőlás?

Dr. Sebők Zoltán a Hatósr{gi osztály vezetője: Technikai tt{jékoztatást szeretne adni a
napirenddel kapcsolatban, mivel sok az új külsős bizottsági tag. A[Iatósági osztá|y Közterületi
és Környezetvédelmi Csoportjának a Varosfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság iiléseire
minden hónapban be fog kertilni egy ilyen előterjesztés. Ennek a technikája az, iogy havi
szinten 30-50 kérelmet kapnak, és a bizottsági ülés anyagának előzetes kiktildése, valamint a
bizottsági ülés között lévő több napban számos változás szokott bekövetkezni, az előteqesztés
mellékletét képezó táblázatban Jelen előterjesztésben is 40 tétel szerepel a táblátiatban,
amelyben szerepel a kérelmezőtől, címtől, helyrajzi számoktól kezdve a zöldfelületi
érintettségen át minden. Ezekben vagy elírással, vagy érdemi módosulással szokott konekció
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bekövetkezni' Javaslatai.tc mi.nlis a Főépítészi lrodával való egyeztetés alapján születnek, úgy,hogy a kíkiildt'tÍ anyag és a bizottsagí iiles között is előfordul sokszor, hogy vélem ényezi aFőépÍtészí és Várostervezési lroda veietöje a beérkezett tJiJ*.r,*! emiatt szokott változni atábláuat tartalma. A1 9ltiző vezetéssel, á Bizottság korábbi elnökével és tagjaival ezt ugyoldották meg, hogy a kiktildöttanyagot követően tájjkoztuio.;.tl.gg.l küIdtek a módosításokrólegy tételes listát' Ez a megoldás azért konnyebbseg, mert á ké|iiselőknet< sem letl mindenegyes tételt végignézni, illetve amiben ok hib*znak,át is igy tudi* ili'á"i. Ez a megoldásmég míndig jobb, mintha egy hibás elŐterjesztést roguaná;JL et._Úgyhog} amennyiben Elnök
:1 é1 

" 'Bízottsági tagjai is egyetértenek,-akkor ."i".;tiutiü'n is így folytatnák. Továbbá, ajelenlegi előterjesztéshez csaúlt áblázatban az utolsó sor a zoldöldüil ;;il;ttség, amelymindig kényes téma ezel<rtél a közteriileti munkaveg'J'.[nei. Szeretné jelezni, hogy ez nemfakivágásokkal kapcsolatos kérdés, csak e8ytájékoztitrís uoát, hogy bizonyos feladatok milyenzöldfeltileteket érintenek. Amennyiuen álivágt*i é'int"tiseg mertil fel, akkor a Főkertészilrodával szorosan egyiittmtiktidve, Őket tájétoztatva kérili az eljrárások lefulytatását. Aberuházóknak' kivitelezőknek és kérelmezőknek is a tulajdonosi 'hozzájaroiá*'Liuaásában
kikötésként feltüntetik azt, hogy csak abban az esetben tujnak bozzá$árulni bfumihez, ha azöldfelületi dolgok rendezve uanouk, ellenkező esetben elutasítják.

!y1t*s' Tó.t'' képvisető: 
-Nem tagia a Bizottságnak, de képviselő, és arról a felületről tudtájékozódni, ahonnan.minden képviselő le tudja tólteni-*ylgoml Megköszönné, hogy ha avégleges változaÍ, amiről az ülésón döntés sziiietik, a, u rra^iiuis elérhetó felületre feltöItésrekerülne'

Hideg István elnök: Továbbí kérdés, hozzászőlás hiányában felteszi szavazásra azelőterjesztés szerinti határozati javaslatot, az utólagkiküldött módosított táblázattal

Budapest F'őváros III. Kerület, Ónuoa-notr{smegyer onkormányzatVárosfejlesztósi és Kiirnyezetvédelmi Btottságá";'

10012024. (xI. 6.) határoznta

A. Bizotlság úgy határoz, hogy az előterjesztés 1. mellékleteként csatolt módosítotttáblázatban szereplő tulajdonosi hozzajarűátsokkal t up.'otÁ. kérelmekre vonatkozÓjavaslatokkal egyetért.
Felelős: jegyző
Határidő: döntést követő 30 nap
(Szavazott I I Jii bizottsági tag: } I igen, egthangú)
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Hideg István elnök: Mindenkinek megköszöni a neszvételt és a Bizotts ág2124.november 6_ai ttlését 14.37 órakor bezárja.

Km.f

Budai Sándor Viktor
j egyzőkönyv-hitelesítő

bízottsági tag

\..

&.Y,*
VKB elnök

Ci.4.t;r..{ g'*4teai r&*^-c.-
$armatiné S)epesi Anna
jegyzőkönywezető
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Jelenléti ív
a Városfejlesztési ós Környezetvédelmi Bizottság 2024. november 6_ai üléséhez
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TKF főosáályvezeÍó

Dr. Krajcsi Andrea
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Jelenléti ív
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Katz Zoltánné Meszlény i Erika
fokertészi iroda irodavezető

I

Tóth sándor
kömyezetvédelmi referens \ )

\

Tóthné Schreck Szilvia
növényvódelmi_ és környezetvédelmi ügyintéző

Vámos-Kiss Piroska
növényvédelmi- és kömyezetvédelmi iigyintéző

Szécsi Zsolt
foépítész

Greifensteinné Csernák Maríanna
fóépítészi és várostervezési irodavezeto

Láng Andrea
településrendezési ügyintézö

Varga Tibor
településrendezési ügyintéző

Komlós Erzsébet
vagyonfelügyeleti és el lenőrzési főosztály
ellenőrzési osztálwezető /fuW, uitU
Borbás Csilla
vagyonfelügyeleti és ellenorzési főosztály
vagyonfe ltigyeleti osztálwezető 3...dá
Schnellerné Hegedűs Erika
I.ICNO civil referens .l'-,{,,,,r-utb .w* I ii*,T :"[L' c['["v-

Pál Zsolt
FICNO m b. osztályvezeto, eséIyegyen lőségi referens

Eperjesi Csaba
FICNO nemzetiségi referens

r4b '

Dorosy Katalin
FIcNo nemzotiségi referens

Kiss Mariann
i{úsági referens

Kiss Katalin
fenntarthatósági szakértő a\
Dr. Sebok Zoltán
ható sági o sztályv ezető

Ifi
Tóth Máté
hatósági referens a,*L
Czékő Gábor
Óbuaa-gekasmegyer Városfejlesáő Nonprofit Kft'
ügyvezető igazgatőia
Eliás Tibor
Óbudai Parkolási Nonprofit Kft. parkolási
Üzemeltetési vezető
Puskás Péter
képviseltí -&L
Burghard Attila, tanácsadó

cyarmatiné Szepesi Anna
jegyzőkönyvvezető (yf *"r'g!:{ &t-r- ^rr-

GYvfé 
^'url\F4
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